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Subject: RE: Oproep aanvullen COVID-evaluaties
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lk zal er achteraan gaan en even rondvragen!

Van: 5.1.2e RPE @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 13 april 2022 22:28

Aor:IE) SEE ivi. 1

Onderwerp: FW: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Kun jij hier achter komen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INE EEE ins i>

Datum: maandag 11 apr. 2022 3:50 PM

Onderwerp: FW: Oproep aanvullen COVID-evaluaties

Beste CZ collega's,

Juli vorig jaar heb ik jullie bevraagd in verband met het opstellen van een overzicht van COVID-19 evaluaties. In de tussentijd is

daaruit de bijgaande lijst ontstaan.

We worden als directies via de kenniscoérdinatoren (ik dus) bevraagd om dat overzicht te actualiseren en aan te vullen.

Vanuit CZ is destijds vooral het COVID team betrokken geweestEEEEE 5.1.2e

Geconcludeerd werd dat er vanuit CZ weinig evaluaties zijn geinitieerd die passen binnen het stramien. Twee

"evaluaties" leken vanuit CZ gezien relevant:

a) De LNAZ/ROAZ evaluatie.

Daarvan werd echter geconcludeerd dat die niet paste binnen het overzicht. Dat ging meer om een update gaat van hun huidige

werkwijze (quick wins opschrijven en op onderdelen de tekst van het opschalingsplan aanpassen aan de huidige werkwijze). Het

zou teveel verwachtingen om het als een evaluatie op te nemen. Dit staat dus ook niet meer in dit overzicht.

b) Het voorstel van de Universiteit Maastricht: ITEM (Institute for Transnational and Euregional cross border cooperation and

mobility. Titel projectvoorstel was "Naar een veerkrachtige samenleving' Het ging daarbij om onderzoek naar hoe het potentieel en

veerkracht van grensgebieden beter benut en ontwikkeld kan worden en de levensstandaard verhoogd door middel van

grensoverschrijdende samenwerking en innovatieve bestuursstructuren.

Het lastige is dat de oorspronkelijke trekker en haar opvolger ) niet meer bij CZ werken. Ik hoop

Mijn algemene conclusie is in elk geval dat er weinig (mogelijk zelfs: geen) evaluaties echt aan de beleidsontwikkeling van CZ raken.

Ik hoop dat jullie dit beeld een beetje kunnen corrigeren (door correcties en aanvullingen) én door de accounthouder van ITEM

bekend te maken.

Mochtje denken: interessant overzicht van alle drukte maar wat moet ik er mee, dan heb ik daar wel begrip voor.
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